
Protokoll fra valgkretsmøte i Rennebu 
23/2-2017 kl. 19:00, Jutulstuggu, Stamnan 
Til stede: Evald Grane, Mari Stene, Jon Arne Nyberg, Nils Petter Gundersen, Erik 
Skjerve, Einar Øverland, Erik Ramsem. I tillegg møtte Arne Nielsen, Ola Storås, 
Jonny S. Snøsen og Rune Krogdahl fra Orkla Fellesforvalting.  

  
Sak 1: Valg av møteleder 
Forslag: Erik Ramsem. Enstemmig vedtatt.  
 
Sak 2: Godkjenning av innkalling og fullmakter, samt registrere frammøtte 
Enstemmig godkjent. Odd Uvsløkk stilte med fullmakt fra Tormod Eggan.  
 
Sak 3: Valg av to personer til å underskrive protokollen 
Forslag: Einar Øverland og Mari Stene. Enstemmig valgt.  
 
Sak 4: Framleggelse av styrets forslag til årsmelding og regnskap for 2016 
Årsmelding ble delt ut. Arne Nielsen gikk igjennom bakgrunn og prosessen fram til 
vedtatte fiskeregler. Han orienterte også om hva som skjer på Bjørsetdammen. Rune 
Krogdahl gikk i gjennom oppsynsarbeidet for 2016 og foreløpig regnskap for 2016. 
Hva som er gjort i arbeidet med endring av vedtekter ble grundig gjennomgått. 
 
Sak 5: Framleggelse av styrets forslag til handlings- og arbeidsplan, budsjett, samt 
saksliste til ordinært RS-møte 
Rune Krogdahl gikk igjennom forslag til handlingsplan og budsjett, samt sakslisten til 
RS-møtet.  
 
Sak 6: Valg av 4. representanter til Representantskapet for ett år, samt et 
varamedlem  
Forslag: Evald Grane, Einar Øverland, Ragnhild Nordbø. Vara: Jon Arve Nybro.  
Erik Ramsem ble valgt for 2 år i 2016. 
Alle enstemmig valgt.  
 
Sak 7: Nominere en kandidat for styret for 2 år, samt ett varamedlem for ett år 
Forslag styremedlem for 2 år: Evald Grane, vara for 1 år: Einar Øverland 
Enstemmig valgt. 
 
Sak 8: Valg av varamedlem til valgkomite 
Forslag: Trond Narve Stavne. Enstemmig valgt. 
 
Sak 10: Orientere om aktuelle saker 
Alle endringer i vedtektsforslaget ble gjennomgått. Kretsmøtet kom med ett par 
rettelser/ endringsforslag.  
Gjeldende strategidokumentet ble gjennomgått. Kretsmøtet diskuterte litt rundt det 
med sesonglengde og fiskeregler.  
Begge blir saker på årets RS-møte. 
 
Sak 11: Oppnevne aktuelle komiteer / utvalg 
Det er ikke behov for noen komiteer og utvalg pr i dag.   
 
 
Rennebu __________________ 
 
 
____________________________  _________________________ 
Mari Stene      Einar Øverland 


